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PROTOKOLL 
fra møte i Fylkesstyret Akershus 
Møtedato 15.03.2018 Vår dato: 23.03.2018 
Møtetid 9:00-13.30 Utvalgssekretær Akershus Bondelag 
Møtested Losby Gods, Lørenskog  

Sak 17/00972 

Som medlemmer møtte: Sigurd Enger, Eli Berven, Ann-Kristin Knudsen, Svein Bjerke, Helge 
Olaf Aas, Terje Romsaas og Maja Aas (ny bygdepolitisk nestleder i ABU). 
Fra administrasjonen deltok: Vidar Kapelrud (sekr.), Anette Isaksen Anders Klaseie og Simen 
Solbakken. 
Forfall: (ABKs representant var ikke formelt oppnevnt). 
 
Til behandling:  

19/18 16/00022-5 REPRESENTASJON FOR AKERSHUS BONDELAG 2018-19 
Vedtak 
Styrets oppdaterte liste over ansvarsområder og representasjonsoppgaver gjøres kjent. 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Styret gjennomgikk og oppdaterte listen over styremedlemmenes ansvarsområder og 
representasjonsoppgaver. 

[Lagre saksutredning]  
 

20/18 16/00022-6 Møteplan for styret i Akershus Bondelag 2018-2019 
Vedtak 
Møteplan tas opp til ny behandling på styremøtet 12. april 2018. 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Styret startet gjennomgangen av møteplan for 2018-2019. 

[Lagre saksutredning]  
 

21/18 15/00558-4 Beredskapsplan ved kriser og alvorlige hendelser 
Akershus  

Vedtak 
Styret har gjennomgått og oppdatert Beredskapsplan ved kriser og alvorlige hendelser 
Akershus. Gjenstående oppdateringer gjøres av administrasjonen. 

[Lagre vedtak]  
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22/18 16/00266-53 Innspill til organisasjonsutvalget i Norges Bondelag 
 
Vedtak 
Administrasjonen utarbeider utkast som legges frem for AU. 

[Lagre vedtak]  
 
Saksutredning 
Det vises til debatt på årsmøtet 14/3/2018 der regionreformen og Bondelagets arbeid med 
tilpasning til denne var eget deltema under generaldebatten. Her innledet Nils Asle 
Dolmseth, styremedlem i Norges Bondelag, om «Norges Bondelags organisasjonsstruktur i 
det nye regionale Norge» og Sigurd Enger, styreleder i Akershus Bondelag, innledet om 
«Regionaliseringsprosessen i Viken». 
 
Det ble bare tre innlegg om saken, men bl.a. følgende punkter ble påpekt: 

 Region Viken får over 70 lokallag. Er dette håndterbart for et styre? 

 Lokallagene må holdes løpende orientert om hvor saken står. 

 Samordning i så store regioner med så vidt forskjellige produksjonsforhold synes 
vanskelig. 

 Det må være ett hovedstyre for regionen 

 Man må være fleksibel og tilpasningsdyktig når det gjelder ny organisering. Mange 
modeller er mulige, men f.eks. kan hovedstyret for regionen kan arbeide gjennom 
underutvalg for produksjoner eller geografiske områder. 

 I Akershus er det også en viss bekymring for strukturen på landbrukskontorene og 
om også denne kommer «i spill». 
 

Frist for innspill i denne omgang er 10. april 2018. 

[Lagre saksutredning]  
 
 

 
 
23/18 16/00266-52 Fellesstyremøte med Møre og Romsdal Bondelag - i 

Akershus 
Vedtak 
Møre og Romsdal Bondelag sitt styre inviteres til Akershus i  

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Akershus Bondelag var på styretur med felles styremøte med Møre og Romsdal Bondelag i 
oktober 2017. Planlagt «gjenvisitt» med felles styremøte her i Akershus planlegges til uke 40 
(1.-5. oktober). 
Vi ønsker å vise at Akershus er mer enn store, godt arronderte kornåkre. 

[Lagre saksutredning]  
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24/18 17/00822-7 Ekspertutvalgets innstilling - uttalelse 
Vedtak 
Administrasjonen ferdigstiller høringssvar til Bondelagets internhøring om ekspertutvalgets 
innstilling. 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Ekspertutvalgets innstilling har noen saksområder Akershus Bondelag bør kommentere: 

 Omlegging rovviltforvaltning 

 Utviklings- og tilretteleggingsmidler 

 Investeringsvirkemidlene – Innovasjon Norge 
Arealplaner og utvidet regional planmyndighet – hvem sikrer jordverninteressene? 
 

[Lagre saksutredning]  
 
 
 

 
25/18 18/00185-2 Høring Regional plan for klima og energi i Akershus 
Vedtak 
Administrasjonen legger frem for AU forslag til uttalelse. 

[Lagre vedtak]  
 
Saksutredning 
Utkast til regional klima- og energiplan i regi av Akershus Fylkeskommune foreligger med 
høringsfrist 6. april 2018. 
 
Akershus Bondelag har deltatt på møtene i arbeidsgruppe landbruk, og innen denne sektor 
er det mange konkrete og fornuftige forslag til tiltak – der bl.a. mange spiller opp til Hvam 
vdg. som forsøks- og fremvisningsarena. 
 
Derimot har de hengt på et generelt mål om at «Forbruket av kjøtt skal være redusert innen 
2030». Dette punktet må kommenteres i vårt høringssvar. 

[Lagre saksutredning]  
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26/18 18/00065-4 Oppsummering etter årsmøtet 14. mars 2018 
Forslag til vedtak 
Tross noen «feilskjær» ble årsmøtet gjennomført med god stil på Losby Gods. Rekkefølgen 
på de faste sakene bør justeres litt på neste årsmøte. 
 
Saksutredning 
Styret sammenfattet sine erfaringer fra årsmøtet på Losby Gods slik: 
 

 Ytre ramme (lokaler, tekniske fasiliteter, mat og service) på Losby Gods fungerte 
svært tilfredsstillende. 

 Rekkefølgen på de faste sakene bør justeres noe på neste årsmøte: årsmelding og 
regnskap for fjoråret bør komme tidlig til presentasjon – og i hvert fall før arbeidsplan 
og budsjett for inneværende og kommende år. 

 For verveprisen bør kriterier gjennomtenkes og presenteres tydelig for lokallagene 
(f.eks. i et Lokallagsbrev). Mer fokus på bruksmedlemmer. 

 
For øvrig kan nevnes at Norges Bondelags representant syntes årsmøtet i Akershus Bondelag 
var svært godt lagt opp. 
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